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Göteborgs Pensionärsförening 

 

Dagordning vid årsmötet med Göteborgs 

Pensionärsförening 28 mars 2023 

 

§ 1 Årsmötet öppnas. 

 

§ 2 Parentation. 

 

§ 3 Fastställande av röstlängd 

 

§ 4 Mötets behöriga utlysande 

 

§ 5 Fastställande av dagordning. 

 

§ 6 Val av mötesfunktionärer 

 

a)  Ordförande för mötet 

 

b)  Sekreterare för mötet 

 

§ 7 Val av 2 justerare 

 

§ 8 Val av 2 rösträknare 

 

§ 9 Styrelsens berättelse 2022 

 

§10 Ekonomisk berättelse för 2022 

 

§11 Revisorernas berättelse för 2022 

 

§12 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 

§13 Arvoden till förtroendevalda 

 

 

 

 



 

 

 §14 Val av 

 

a)  Kassör 2 år 

 

b) Sekreterare 2 år  

 

    d) Ersättare 2 personer 1 år 

 

e) Revisor 1 person 2 år 

 

f)  Revisorsersättare 1 år (Vakant) 

 

g)  Valberedning 2 personer (Vakant) 

 

 

§15 Övriga frågor 

 

§ 16 Avslutning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Göteborgs pensionärsförening 

 

PRO Göteborgs Pensionärsförening 

Verksamhetsberättelse 2022 

 

PRO Göteborgs Pensionärsförening har följande uppgifter: 

Vi skall driva pensionärernas intressefrågor och verka för att stärka 

pensionärernas inflytande.  

Föreningen skall organisera och genomföra olika aktiviteter för 

medlemmarna. 

Föreningen skall följa riksorganisationens stadgar. 

 

Året började med att Corona Pandemin hade passerat sin topp och vi 

kunde åter igen ha medlemsmöten utan restriktioner. 

 

 

Följande aktiviteter genomfördes under året  

22 februari 

Fixertjänsten informerade om sin verksamhet. 

 

29 mars 

Flexlinjen, informerade om hur man beställer och vem som får åka med 

Flexlinjen. 

 

12 april 

Vi hade en bussresa till Särö, Kungsbacka och Fjärås. 

 

26 april Årsmöte 

Årsmötet genomfördes med val av ny styrelse. 

Årsmötet tackade för en ypperlig ledning av PRO Göteborgs 

Pensionärsförening till avgående Lars Janson och nyvald som 

ordförande tackade Charlotte Kaurin för förtroendet att fortsätta arbetet. 

 



 

 

31 maj 

Äldreombudsmannen Helena Bjurbäck, som var inbjuden, hade tyvärr 

fått Coronavirus men Charlotte Kaurin fungerade som ersättare och 

berättade om Helenas arbete med ”Äldres rättigheter är mänskliga 

rättigheter”. 

 

30 augusti 

Vi fick en föreläsning om hur minnet fungerar när man blir äldre. 

 

24 september 

Till havs med MS Göteborg i skärgården där vi åtnjöt en smaklig 

Brunchbuffé. 

 

25 oktober Höstmöte 

Höstmötet beslutade om budgeten och fastställde årsavgifter till 

oförändrade 100: - kronor. 

 

29 november 

Polisen informerade om vad man skulle akta sig för som äldre och vad 

som vi inte behövde oroa oss för. 

 

12 december 

Julavslutning med jultallrik och musikunderhållning samt information 

från pensionärsråden. 

 

Onsdagsaktiviteter 

Efter pandemin kunde vi göra annorlunda onsdags aktiviteter än gå i 

Slottsskogen och frysa. Nu kunde vi åka spårvagn till Hisingen, segla 

med Älvsnabben och till och med åka till Lerum och Alingsås med tog, 

utan att vara räd för smittan. Antalet deltagare varierade mellan 15 

deltagare på Världskulturmuseet till 3 personer i Slottsskogen i 

november. Onsdagsaktiviteterna avslutade året med lunch och 

rundvandring på Hotell Eggers 

 

Bad 

Föreningen anordnade badträffar på Valhallabadet och Lundbybadet, 

allt i hälsans namn.  



 

 

 

Flunsåsparken 

Vi var bjudna av Göteborgs Stad att delta på Flunsåsparken i juli månad, 

där Staden betalade för underhållningen. Vi från Göteborgs 

Pensionärsförening delade ut föreningens informationsfolder och 

berättade om föreningens aktiviteter och möten. 

 

 

Styrelsen 

Charlotte Kaurin, Ordförande   vald på 2 år fram till 2024 

Kågan Karlsson, Kassör   vald på 2 år fram till 2023 

och Vice ordförande  

Anita Ankerswärd, Sekreterare         fyllnadsval på 1 år fram till 2023 

Seija Löfqvist, Studieorganisatör  vald på 2 år fram till 2024 

Enrique Gomez Pardo, Medlemsansvarig  vald på 2 år fram till 2024 

Siv Rhodin, Ersättare  vald på 1 år fram till 2023  

Astrid Harrysson, Ersättare  vald på 1 år fram till 2023 

 

Revisorer: 

Anders Foogel   vald på 2 år fram till 2024 

Gunnar Sahlström   vald på 1 år fram till 2023 

 

Valberedning 

Lars Janson    vald på 2 år fram till 2024 

 

I tur att avgå är Kågan Karlsson, Anita Ankarswärd, Siv Rhodin och 

Astrid Harrysson 

 



 

 

Möten och sammanträden 

Styrelsen har haft 10 protokollförda styrelsemöten samt en heldags 

styrelsekonferens där vi planerade verksamheten för januari 2022 till 

april 2023 

Medlemskap 

Föreningen är medlem i ABF, Folkteatern, Fonus, och Gysinge 

Folkhögskolas intresseförening. 

Vid utgången av 2022 har föreningen 720 medlemmar. 

Representation 

Charlotte Kaurin är invald i styrelsen för PRO Distrikt Göteborg samt 

sammankallande för Kommunikationskommittén och Socialpolitiska 

kommittén. Kågan Karlsson är revisor för Distriktet. Föreningen har haft 

representanter i distriktets konsumentgrupp, resekommitté och 

hållbarhetskommitté. 

Föreningen har även varit representerad vid ABF, Fonus och 

Folkteaterns föreningsstämmor. Föreningen har en ledamot i ABF:s 

styrelse samt en förtroendevald revisor i Folkteatern. 

Föreningen har varit representerad på möten i de organisationer där vi 

är medlemmar. 

Studieverksamhet 

Studieverksamhet har ej bedrivits på grund av lokalbrist. 

Pensionärsråd          

Föreningen representeras i Göteborgs Stads pensionärsråd av Charlotte 

Kaurin och Sven Carlsson. 

I det lokala rådet för Centrum, representeras föreningen av Siv Rhodin 

och Charlotte Kaurin. 

I pensionärsrådet för Hälso- och sjukvårdsnämndens pensionärsråd 

ingår Sven Carlsson och Charlotte Kaurin. 

Sven Carlsson är ersättare i Regionens pensionärsråd.  

Ledamöter i pensionärsråden har deltagit i PRO-distriktets utbildning 

för pensionärsråd. 



 

 

Slutord 
Samtidigt som vi överlämnar verksamhetsberättelsen för det gångna 

verksamhetsåret till medlemmarnas prövning, vill vi tacka alla för det 

intresse som har visats för vår verksamhet och alla som har deltagit i 

olika aktiviteter.  

Styrelsen oroar sig för att vi tappar medlemmar och det är en fråga som 

vi kommer att arbeta med under det kommande året.  

 

 

 

 

 

 

 


